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Enerji Bakanı Albayrak: Türkiye'nin stratejik
beraberliği her zamankinden daha kıymetli

ABONE OL      

Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı Berat Albayrak NTV canlı yayınında Oğuz Haksever'in
sorularını yanıtladı. 15 Temmuz darbe girişimi gecesi Marmaris'te neler yaşandığı ile
ilgili tüm merak edilen sorulara cevap veren Albayrak, o gece askeri üslerdeki elektrik
kesilmesine ilişkin olarak "O akşam bütün kritik üslerin elektriğinin kesilmesi atılan kritik
adımlardan birisiydi. Nasıl bazı yerlerin elektriğinin kesilmesi önemliyse bazı yerlerin
elektriklerinin olması da çok önemliydi." dedi.
Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı Berat Albayrak NTV canlı yayınında 15 Temmuz gecesi Marmaris'te
yaşananlara ilişkin Oğuz Haksever'in sorularını yanıtladı.

Bakan Albayrak'ın açıklamalarından önemli notlar ve başlıklar şöyle oldu:

Ailece hep birlikteydik. Hep birlikte toparlandık. Sakince alternatifler değerlendirildi. Helikopterin
ardından hangi uçağa geçileceği ve nereye gidileceği son saniyeye kadar belli değildi.

Bu çerçevede gayet soğukkanlı ve cesur bir şekilde hareket ettik. Bir kez daha ailemle gurur duydum.

Uçaktan görüşmelere devam ettik. Kulenin kontrol altına alınmasıyla birlikte Cumhurbaşkanımız sonSON DAKİKA
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kararını verdikten sonra Atatürk Havalimanına inmeye karar verdik.

Ben şuna inanan bir insanım kader planında sizin yaptığınız hiçbir planın ehemmiyeti yok. Cenab-ı
Allah'ın mutlak takdiri her şeyin ötesinde. Mesela, f-16'ların üstümüzden geçerken bizi görememeleri
gibi biz otelden çıktıktan sonra gelmeleri gibi...

Cumhurbaşkanımızın mesajının anında iletilmesi kararını
orada verdik. Bu sırada hazırladığımız videoların
yayınlanmadığını anladık.

Cumhurbaşkanımızın mesajının ardından milletimizin birlik ve
beraberlik şuuru ile meydanlara koştuğunu duyduk. Bu çok
önemliydi.

BAKAN ALBAYRAK, HAVAALININA İNDİKTEN SONRA ERDOĞAN'IN ARACININ MOTOR
KAPUTUNUN ÜZERİNDEYDİ...

Vatandaşlarımız o çağrıya cevap verme noktasında o kadar kalabalık şekilde meydanlara ve
havaalanlarına yönlenmişler ki benim hayatımda gördüğüm en yoğun ve coşkulu izdihamlardan
birisiydi.

Uçaklar tepemizde döndüğü için ben hemen arabadan çıkıp cumhurbaşkanımızın bir an önce içeri
geçmesi lazımdı toplantılar ve güvenlik açısından.

İnsanlar etrafı doldurmuşlar müthiş bir sevgi ama bir nevi duygusal bir tepkiyle arabanın üzerine
çıkıp vatandaşlarımızın yolu açma ve teskin etme ile ilgili bir müdahalem oldu.

Enerji Bakanı Albayrak NTV'de önemli açıklamalarda bulundu

https://www.sabah.com.tr/video/turkiye/enerji-bakani-albayrak-ntvde-onemli-aciklamalarda-bulundu


HAFIZAYA KAZINAN ANLAR

O süreç artık biz indikten sonra artık başka bir safhaya geçtik. Benim şahsi kanaatim birkaç tane
kırılma var bu süreçte. Birincisi, cumhurbaşkanımızın halka hitabıysa, ikincisi ordu komutanlarımızın
durum açıklamaları, üçüncüsü bizim İstanbul'a inmekse eğer bu ve benzeri kırılmalarla birlikte
sürecin tersi dönmesi, halkın meydanlarda daha coşkulu şekilde bu süreci yönetmesi ve ondan
sonraki süreçte cumhurbaşkanımız İstanbul'daki devlet konuk evinde hızlı bir koordinasyonla basın
açıklaması öncesi ve sonrasındaki süreçte İstanbul'dan tüm olayın koordinasyonunu ve yönetimini
daha hızlı ve güçlü şekilde yönetmesi.

İstanbul'a geldikten sonraki süreç daha kolay bir süreç. Psikolojinin tersi dönmeye başladığı, halkın
ilk şoku atlatıp ne oluyorla ilgili sürecin başlaması ve başkomutanın olaya birinci elden halkın içinde
birinci elden yönetmeye başlaması.

Biz o gece uyumadık çok yakın şekilde en ince detaya kadar cumhurbaşkanımız süreci yönetti. Boşluk
oluşmaması noktasındaki süreç, Akıncı Üssü ile ilgili alınan kararlar, İstanbul emniyetiyle ilgili
alınması gereken kararlar.

O akşam bütün kritik üslerin elektriğinin kesilmesi atılan kritik adımlardan birisiydi. Nasıl bazı yerlerin
elektriğinin kesilmesi önemliyse bazı yerlerin elektriklerinin olması da çok önemliydi. Bu anlamda
bakanlıktaki arkadaşlarıma çok teşekkür ediyorum.

ÜSLERDE ELEKTRİKLERİN KESİLMESİ

O akşam bütün kritik üslerin elektriğinin kesilmesi atılan kritik adımlardan birisiydi. Nasıl bazı yerlerin
elektriğinin kesilmesi önemliyse bazı yerlerin elektriklerinin olması da çok önemliydi. Bu anlamda
bakanlıktaki arkadaşlarıma çok teşekkür ediyorum.

TSK'DAKİ VE YARGIDAKİ FETÖ YAPILANMASI



FETÖ yapılanmasının TSK'ya ve yargıya sızmasıyla ilgili bilgiler vardı. Paralel Yapı ile ilgisi olan askeri
personellerin tasfiyesi ve düzenlenecek olan YAŞ toplantısı bu konuda önemli bir ayrıntı. Son
olaylardan sonra bu yapının hızlı bir şekilde tasfiye edileceğini düşünüyorum. OHAL deyince
geçmişte yaşanan antidemokratik OHAL uygulamaları akıllara geliyor ama bu OHAL de bir ayrıntı var.
Bu millete değil devlete uygulanan bir OHAL.

CUMHURBAŞKANI ERDOĞAN'IN LİDERLERLE GÖRÜŞMESİ

Konu vatansa gerisi teferruattır. Türkiye'nin bugün muhatap olduğu süreç, darbenin de ötesinde bir
durum. Bunu hep söylüyorum. Bu yapı Türkiye'de darbe ötesi bir vahşeti yaşattı. Türk halkı mesajı çok
net verdi. Biz de siyaset noktasında bu resmi vermek zorundayız. Bunun inşallah daha samimi bir
şekilde devam etmesini umuyorum.

Türkiye, dünya ile aynı sıkıntıları yaşamasına rağmen dimdik ayakta. Ülke ve millet olarak daha da
kilitleniyor. Bu sürecin neresindeyiz? Biraz daha var. Bu süreçten başarıyla çıkarsak Türkiye'yi yeni ufuklar
bekliyor. Türkiye bu süreçten daha güçlü çıkacak.

TÜRKİYE'Yİ YENİ UFUKLAR BEKLİYOR

Doğu batı dengesi içerisinde farklı ülkelerin girdiği çatışmalar üzerinde küresel olarak dünyanın karşı
karşıya kaldığı büyük sıkıntılar olduğunu düşünüyorum. Türkiye de bu sıkıntıyı yaşadı. Türkiye, dünya
ile aynı sıkıntıları yaşamasına rağmen dimdik ayakta. Ülke ve millet olarak daha da kilitleniyor. Bu
sürecin neresindeyiz? Biraz daha var. Bu süreçten başarıyla çıkarsak Türkiye'yi yeni ufuklar bekliyor.
Türkiye bu süreçten daha güçlü çıkacak.

GENELKURMAY BAŞKANI HULUSİ AKAR'IN İFADESİ

Hulusi Akar'ın ifadesinin tamamını okumadım ama teröristbaşı ile ilgili olan kısmını soruyorsanız bu



girişimin bu kişiyle alakalı olduğundan kimsenin şüphesi yok. Bu öyle bir yapı ki, bu yapının beyninin
yıkadığı birçok insana şahit olduk. Ama bu yapının bu kadar sapkın bir hale dönüşebilmesi çok
tramvatik. Onun için diyorum DAEŞ'ten daha tehlikeli. Paşa, savcı, hakim ve profesör gibi belli
seviyenin üzerindeki insanları kandırabiliyorlar. Belli IQ'nun üzerindeki insanlar.. Böyle insanlarla
görüştüğünüzde konuştuğunuzda örgüt liderini hiç görmemiş insanlar var.

NORMALLEŞME SÜRECİ HIZLA DEVAM EDECEK

Bu insanlar kendi milletine tankla eteş edecek kadar zalimleşmiş bir yapı. Bir insan ülkesine ihanet
edebiliyorsa her şeyi yapabilir. Elhamdülillah Türkiye bu süreçten daha güçlü çıkacak.

Şundan emin olabilirsiniz ki tüm bu fotoğrafın boyutlarının farkındayız. Bundan sonra sürecin
normalleşmesini el birliğiyle neticelendirmemiz lazım. Bunun için bir sıkıntı olacağını
düşünmüyorum.

Çok cddi ekonomik yatırımı güçlendirecek yapısal reformlar geliyor. En kötü senaryoda dahi Türkiye bu
süreci yönetebilecek güce sahip. Ekonominin reel kendi dinamikleri içerisinde bir risk görmüyorum.

KREDİ NOTUNUN DÜŞÜRÜLMESİNE İLİŞKİN AÇIKLAMALAR

Burada şunu ifade edebiliriz. S&P'nin not indiriminin çok fazla bir ehemmiyeti yok. Ağustos ayı
içerisinde bu değerlendirme sonrası Türkiye'nin notu değişebilir mi? Ne kadar siyasi olursa olsun
sizin durumunuzdur önemli olan. Türkiye'nin ithalat ihracat performansı, borç durumu olarak
baktığınızda zaten iyi bir durumda. Çok ciddi ekonomik yatırımı güçlendirecek yapısal reformlar
geliyor. En kötü senaryoda dahi Türkiye bu süreci yönetebilecek güce sahip. Ekonominin reel kendi
dinamikleri içerisinde bir risk görmüyorum.

"SİNEKLERLE UĞRAŞMAKTAN BATAKLIĞI KONUŞAMIYORUZ"

Cumhurbaşkanımızı ve Dışişleri Bakanımızı arayanlar oldu. Destek veren ya da farklı tonlarda
konuşan ülkeler oldu. Türkiye olarak katıldığımız resmi toplantılarda şunu ifade ettim. Dünyanın artık
içerisinde olduğu bir terör sorunu ile karşı karşıyayız. Sineklerle uğraşmaktan bataklığı
konuşamıyoruz. Her gün daha da kötüye giden istihbarat örgütlerinin ciddi sıkıntılar yaşadığı bir
süreçten geçiyoruz. Bu bölge için bakarsak Türkiye kadar istikrarlı bir ülke yok. Bu ekonomik sorunlar
içerisinde Türkiye'nin stratejik beraberliği her zamankinden daha kıymetli. Onun için her ülkenin
Türkiye'de yaşanan bu süreç üzerinde bir kez daha düşünmesi gerekiyor.
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